

СВЯТО-НИКОЛАЕВСКИЙ СОБОР В БРИСБЕНЕ

stnicholascathedral.org.au

Настоятель: протоиерей Гавриил Макаров ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Помощник настоятеля: протоиерей Иоанн Вир ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ - январь-февраль 2023

Вос 22 янв: СВ. ФИЛИППА, МИТР. МОСКОВСКОГО. Божественная Литургия 8.30утр
Вто 24 янв: Молебен с Акафистом Пресвятой Богородице 6.00веч
Суб 28 янв: Бдение..... 5.00веч

Вос 29 янв: ПОКЛОНЕНИЕ ЧЕСТНЫМ ВЕРИГАМ СВ. АПОСТОЛА ПЕТРА.
Божественная Литургия 8.30утр
Вто 31 янв: Молебен с Акафистом святителю Николаю Чудотворцу 6.00веч
Суб 04 фев: Бдение..... 5.00веч

Вос 05 фев: Неделя о Мытаре и Фарисее. Начало Постной Триоди. СВЯТЫХ. НОВО-МУЧЕНИКОВ И ИСПОВЕДНИКОВ РОССИЙСКИХ. Седмица сплошная.
Божественная Литургия и общий молебен св. Блаженной Ксении 8.30утр

Пят 10 фев: В храме на Tweed Heads (перенесен Престольный Праздник Блаженной Ксении):
Встреча Владыки и Бдение..... 5.00веч
Суб 11 фев: На Tweed Heads (перенесен Престольный Праздник Блаженной Ксении):
Встреча Владыки и Литургия..... 7.30утр

Суб 11 фев: В соборе: Бдение 5.00веч

Вос 12 фев: Неделя о Блудном Сыне. СОБОР ТРЕХ СВЯТИТЕЛЕЙ ВАСИЛИЯ ВЕЛИКОГО, ГРИГОРИЯ БОГОСЛОВА И ИОАННА ЗАЛАТОУСТОГО.
Литургия. 8.30утр

ST NICHOLAS CATHEDRAL BRISBANE

stnicholascathedral.org.au

Rector: Fr Gabriel Makarov ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Assistant Rector: Fr John Weir ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

SCHEDULE OF SERVICES - January-February 2023

Sun 22 Jan: HOLY METROPOLITAN PHILLIP OF MOSCOW. Divine Liturgy 8.30am
Tue 24 Jan: Moleben and Akathist to the Mother of God 6.00pm
Sat 28 Jan: Vigil..... 5.00pm

Sun 29 Jan: VENERATION OF THE PRECIOUS CHAINS OF THE APOSTLE PETER.
Divine Liturgy..... 8.30am
Tue 31 Jan: Moleben and Akathist to St Nicholas the Wonderworker..... 6.00pm
Sat 04 Feb: Vigil..... 5.00pm,

Sun 05 Feb: Sunday of the Publican and the Pharisee. Beginning of the Lenten Triodion. HOLY NEW-MARTYRS AND CONFESSORS OF RUSSIA. Fast-free week.
Divine Liturgy and Moleben to Blessed Xenia of St Petersburg..... 8.30am

Fri 10 Feb: At Tweed Heads Church (celebration of Parish Feastday of Blessed Xenia moved to this date):
Meeting of the Bishop and Vigil..... 5.00pm
Sat 11 Feb: At Tweed Heads Church (celebration of Parish Feastday of Blessed Xenia moved to this date):
Meeting of the Bishop and Divine Liturgy 7.30am

Sat 11 Feb: At Cathedral: Vigil 5.00pm

Sun 12 Feb: Sunday of the Prodigal Son. SYNAXIS OF THE THREE HIERARCHS BASIL THE GREAT, GREGORY THE THEOLOGIAN AND JOHN CHRYSOSTOM.
Divine Liturgy..... 8.30am